
 

 

COGNITIO COLLEGE (KOWLOON) 文理書院（九龍）
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通告號碼：2024/25-003 

 

各位家長： 

 

文理管樂團招生 
 

    本校一向著重學生全面發展，希望除學術外，亦透過其他經歷培育學生的文化藝術素養。

文理管樂團（Cognitio College Symphonic Band）主要以音樂及文化活動培養學生的專注力、

毅力及自信心，藉此提升學生的學習能力及責任感。本校深信音樂訓練能協助學生在成長過

程中建立穩健基礎，同時提升學業成績。 

 

「文理管樂團」自二零零零年獲優質教育基金資助成立至今已二十四周年，結構日臻完

善，曾多次參與校內、校外活動：包括籌辦音樂會、參加「香港學校音樂節」比賽、「英國

皇家音樂學院」考試、頒獎禮及開放日演出；樂團亦曾到新加坡與當地重點中學管樂團交流；

並在暑假期間舉辦音樂訓練營，讓團員培養音樂才能，同時互相切磋，並建立自信。 

 

本樂團現正進行新學年招生，收生對象為中一、中二學生。本年度管樂團訓練內容包括：

器樂課、樂理、節奏訓練、管樂團排練、小組演奏、敲擊訓練等。表現優秀之團員，有機會

獲推薦參加樂團排練及演出。 

 

器樂班學費全年本為$3,700，經本校「全方位學習津貼」資助後，每位同學全年只須付

學費$1,850，共三十二節課，每節一小時，約六人一班。初學者樂器可向學校借用，如選

擇購置樂器，亦可由學校代購。樂器名稱請參考下頁附件。如有疑問，可致電 23231741 找

梁潔儀老師或王子翹老師查詢。 

 

請家長鼓勵子女積極參與，發展潛能，增進文藝素養。   

  

      

 

校長 

  談國軒 

 

二零二四年九月二日 

 

 

 

若想多了解文理管樂團及欣賞我們過往演出，歡迎瀏覽以下網址

https://sites.google.com/cckln.edu.hk/band 或掃描 QR code。 

 

 

https://sites.google.com/cckln.edu.hk/band


 

樂器名稱                                          

1 
Flute YSL222 

長笛 

 

(可由學校提供) 

2 

Clarinet 

YCL255 

單簧管 

 

(可由學校提供) 

3 
Oboe YOB241 

雙簧管 

 

(可由學校提供) 

4 

Trumpet 

YTR2330 

小號 
 

(可由學校提供) 

5 

Trombone 

JTB1150FO 

長號  
 

(可由學校提供) 

6 
French Horn 

圓號 

 

(可由學校提供) 

7 
Euphonium 

次 中 音 號 

 

(可由學校提供) 

8 
Tuba 

大號 

 

(可由學校提供) 

9 
Saxophone 

薩克管 

 

(可由學校提供) 

10 
Percussion 

敲擊樂 
   

由學校提供 
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通告號碼：2024/25-003 

 

 [請於九月六日交回班主任] 

                              

回  條 

 
談校長： 
  

本人己收到學校第 2024/25-003 號家長通告(文理管樂團招生)。 

 
 

器樂班   

請回答問題 1及 2。[選擇適當項目並加 「✓」 ] 

 

1.   我的子女  曾經學習樂器                                     （請註明樂器）    年。 

   我的子女  未曾學習任何樂器。 

 

 

2.  本人  希望子女能參加器樂班，並  

                    

                    

    

（如有興趣參加「文理管樂團」器樂班，請✓「希望子女能參加器樂班」，稍後負責老師會

與同學聯絡） 

 

本人   不希望子女參加器樂班。 

 

 

 

 

 

 

 

學生姓名：___________________  家長簽署：________________________ 

 

班別：S. _____ (    )      日       期：二零二四年九月____日 

 

 

 

 

 

 

 

 

 已自備樂器。 

 請學校代為購置樂器。 

 希望向學校借用樂器。 
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Circular No.: 2024/25-003                                                                                     2 September 2024 

 

Dear parents, 

 

Cognitio College Symphonic Band: Recruitment of New Members 

 

 Our school is always committed to the all-round development of our students. Through a 

variety of other learning experiences, we aim to nurture the artistry of our students in addition to their 

academic development. Our Cognitio College Symphonic Band organizes school-wide music and 

cultural activities to cultivate the attentiveness, perseverance, and confidence of our students, thereby 

enhancing their learning abilities and responsibility. We believe that musical training can help 

students build a solid foundation and improve their academic results over the course of time. 

 

 Supported by the Quality Education Fund (QEF), the Symphonic Band was founded in 

September 2000. Over the past 24 years, the Band has been participating in various internal and 

external events, including the Hong Kong Schools Music Festival, ABRSM exams, as well as Speech 

Day and Open Day performances. The Band has also organized an exchange tour to esteemed schools 

in Singapore, and holds summer music camp annually to build our members’ confidence through 

their music collaboration activities.  

 

 The Band is now recruiting S1-S2 students to be their new members for the new school 

year. This year, the Band offers the following training: instrumental classes, theory classes, rhythm 

training, band rehearsals, sectional rehearsals, percussion training, etc. Members with outstanding 

performance will be nominated for band rehearsals and performances. 

 

 The annual fees for the instrumental class are set at $3,700. However, under the subsidy 

of the Life-wide Learning Grant, each student is only required to pay $1,850 per annum for 32 

sessions of 1-hour class for six members. Beginners may borrow the instruments from the school or 

consider purchasing new instruments via the school. If you have any questions, please feel free to 

approach Ms. Leung Kit Yee or Mr. Wong Tsz Kiu at 23231741. 

 

 Please encourage your child to participate in the activity so that their potential can be 

unleashed and their artistry developed. 

 

 

Yours faithfully, 

 

 

 

 

Tam Kwok Hin 

Principal 

 

 

If you would like to know more about the Band or listen to their past performances, 

please visit https://sites.google.com/cckln.edu.hk/band or scan the QR code on the right.  

 

 

 

 

https://sites.google.com/cckln.edu.hk/band


 

Instrument                              

1 Flute YSL222 

 

(can be borrowed from the 

school) 

2 Clarinet 
YCL255 

 

(can be borrowed from the 

school) 

3 Oboe YOB241 

 

(can be borrowed from the 

school) 

4 Trumpet 
YTR2330 

 

(can be borrowed from the 

school) 

5 Trombone 
JTB1150FO 

 

(can be borrowed from the 

school) 

6 French Horn 

 

(can be borrowed from the 

school) 

7 Euphonium 

 

(can be borrowed from the 

school) 

8 Tuba 

 

(can be borrowed from the 

school) 

9 Saxophone 

 

(can be borrowed from the 

school) 

10 Percussion    
offered by the school 
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Circular No.: 2024/25-003 
                        [To be submitted to the class teacher on 6 September] 

                              

 

Reply Slip 

 
Dear Mr. Tam, 

  

 I confirm the receipt of the letter with Circular No. 2024/25-003. (Cognitio College 

Symphonic Band: Recruitment of New Members) 

 

 

Instrumental classes 

Please answer questions 1 and 2. (Put a tick in the box where appropriate.) 

 

1.   My child   has learnt to play                                               (please specify the instrument) 

for     years. 

   My child  has never learned to play any instruments before. 

 

 

2.   I wish to enroll my child on the instrumental class. 

                    

                    

    

 

 

 

(If your child is interested in joining the instrumental class, please tick the box above 

and the teachers-in-charge will contact your child in due course.) 

 

 I do not wish to enroll my child on the instrumental class. 

 

 

 

 

Student Name: ___________________ Parent’s Signature: ________________________ 

 

Class: S. _____ (    )    Date: ________ September 2024 

 

 

 

 

 

 

 My child has got his/her own instrument. 

  We would like to order the instrument via the school. 

  We would like to borrow the instrument from the school.  


